Curriculum Vitae (CV)

• Personal Information:

- Name: Asaad Hashem Abbas

- **Email:** asaadhashem7@yahoo.com

- **Mobile phone:** 0991440052

- Languages: Arabic - English – Russian



• Qualifications and Academic Background:

- Ph.D Ph.D. in Physical and Mathematical Sciences (Laser Physics)-Moscow State University- Russia 1991
- BA in Physics

Academic Ranks and administrative tasks:

- Teaching Assistant.
- Head of the Professional Unit for Physical Studies and Laser Applications in the Department of Physics - Faculty of Science - Tishreen University 1993-2003.
- Vice President of the Science Department at Al-Baha University Saudi Arabia 2005 - 2008.
- President of the Talented Club in the Department of Science University of Al Baha - Saudi Arabia.

• Publications and Scientific Achievements:

- Many scientific publications have been published in the field of improving the properties of lasers and its medical and technical uses.
- Supervision of many master's theses in the field of medical and technical uses of

laser.

 Participation in scientific conferences and workshops in the field of laser research, its uses and applications.

• Vision:

- The basis for the development of nations: the quality of education and the justice of the judiciary.



• المعلومات الشخصية:

- الاســـــم: الدكتور: أسعد هاشم عباس

- البريد الالكتروني: asaadhashem7@yahoo.com

- الهاتف المحمول: 963991440052

اللغـــات: العربية – الروسية - الانكليزية.

• <u>المؤهلات والشهادات العلمية:</u>

- دكتوراه فلسفة (PhD) في العلوم الفيزيائية والرباضية (فيزياء الليزر: الطبي والتقني التكنولوجي).

من جامعة موسكو الحكومية – روسيا. 1991

إجازة في الفيزياء

• المراتب العلمية والمهام الادارية:

- مدرس
- رئيس الوحدة المهنية للدراسات الفيزيائية والتطبيقات الليزرية في قسم الفيزياء ـ كلية العلوم ـ جامعة تشرين من عام 1993م ـ وحتى عام 2003م .
 - وكيل قسم العلوم في جامعة الباحة ـ السعودية ما بين 2005م ـ 2008م.
 - رئيس نادي الموهوبين في قسم العلوم ـ جامعة الباحة ـ السعودية.

• <u>النّشروالأعمال العلميّة:</u>

- نشر العدديد مدن المؤلفات و النشرات العلمية في مجال تحسين خواص الليزر واستخداماته الطبية والتقنية.
 - الإشراف على العديد من رسائل الماجستير في مجال استخدامات الليزر الطبية والتقنية.
 - المشاركة في مؤتمرات علمية وورشات عمل في مجال أبحاث الليزر واستخداماته وتطبيقاته.

• الرّؤسة:

- أساس تطور الأمم: جودة التعليم وعدالة القضاء.